
HRVATSKI KONJIČKI SAVEZ 
ODBOR ZA DALJINSKO JAHANJE 

PREDSJEDNIK ODBORA 

 

ZAPISNIK SA SJEDNICE ODBORA ZA DALJINSKO JAHANJE 

Datum održavanja: 08.06.2016. 

Mjesto održavanja: Prostorije HKS-a 

Prisutni: 

- Boško Milivojević, KK Kadenca; 
- Milan Palčić, KK AS Klinča Sela; 
- Marin Samarđić, KK Ramarin; 
- Antonio Posavac, KK Zlatni klas; 
- Josip Trogrlić, KS BBŽ; 
- Gordan Šebalj, KK Hiperion; 

 
 
Ostali prisutni: 
 

- Dominik Šebalj, KK Hiperion; 
- Zdravko Petrović, KK Hiperion; 
- Zrinka Bilen, KK AS Klinča Sela; 
- Bojan Lipovac, KK Magušar; 
- Branko Kovačić, KK Husar; 

 

Dnevni red : 

1. Usvajanje zapisnika sa prošle sjednice Odbora; 
2. Prijedlog poslovnika o radu odbora; 
3. Imenovanje izbornika discipline; 
4. Razno. 

 
G. Milivojevic pozdravio prisutne i otvorio sastanak. Sjednica je započela u 17:00h 

 

AD_1 

Zapisnik sa prethodne sjednice Odbora od 04.05.2016. jednoglasno je usvojen. 

 

AD_2 

Gđa. Zrinka Bilen se obratila Odboru i rekla da joj ne ogovara Čl. 11. u Poslovniku rada odbora, jer po 
tome ona ne bi mogla diskutirati na sjednicama. 
 
G. Bojan Lipovac se nije složio sa mogućnosti da sjednice budu zatvorenog tipa i rekao je da nije znao 
da će se održati ovaj sastanak i da on ne želi da se mijenja Poslovnik nego da ostane na snazi onaj 
prethodni. 
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Predsjednik Odbora se obratio i rekao da razumije zabrinutost zbog Čl. 11., no on je uveden iz razloga 
da bi sjednice bile kraće odnosno da bi se smanjile nepotrebne diskusije, te kako bi se onemogućilo 
rušilačko djelovanje na sjednicama Odbora, odnosno, omogućilo nesmetan rad Odbora.  
 
G. Branko Kovačić se nadovezao i smatra da je Čl. 11. nespretno napisana i da bi se trebala promijeniti 
odnosno preformulirati. 
 
Jednoglasno je odlučeno da se Čl. 11. Poslovnika izmjeni.  
 
G. Bojan Lipovac se opet nadovezuje i govori da želi riješiti problem zatvorenih sjednica.  
 
G. Boško Milivojević mu ogovara da te sjednice nisu namijenjene da se nekome radi iz leđa nego da su 
za rješavanje nekih izvanrednih tema i situacija koje se tiču discipline daljinskog jahanja, te kako se u 
takvim situacijama mora osigurati nesmetan rad Odbora, po potrebi omogućiti i zaštitu podataka. 
 
G. Gordan Šebalj govori da sve odluke koje se donesu na sastancima imaju pravo znati svi klubovi  i da 
će o odlukama i onako biti obaviješteni, a da pravo glasa i donošenja odluka i onako imaju samo članovi 
odbora. 
 

G. Zdravko Petrović daje primjer s obzirom na veliko iskustvo  u rukovođenju zagrebačkog konjičkog 
saveza. 
 

AD_3 

Temeljem odluke IO HKSa, od 15.05.2016., g. Damir Samardžić je na vlastiti zahtjev razriješen dužnosti, 
te više nije izbornik discipline daljinskog jahanja. 
 
G. Boško Milivojević izjavljuje kako nakon svega što se događalo u posljednje vrijeme, ostavke i ostalog, 
izbornik više ne može biti g. Damir Samardžić. Također nije više prihvatljiv niti kao kandidat.  
 
Predsjednik Odbora u konzultacijama sa g. Josipom Trogrlićem predlaže za novog izbornika g. Zdravka 
Petrovića, te smatra da je on najkompetentnija osoba za vođenje reprezentacije. 
 
G. Bojan LIpovac se poziva na Čl. 59. Statuta HKSa, te navodi da se g. Samarđić ne može smijeniti i da 
nemamo pravo mijenjati starog izbornika. Također, g. Bojan Lipovac navodi kako cijeni g. Petrovića ali 
misli da nije kompetentan za izbornika i da je njegovo vrijeme prošlo, te da nije više u dodiru sa 
današnjim razvojem discipline i stvarnošću. 
 
G. Zdravko Petrović navodi kako je on postavio g. Samardžića na tu funkciju i nije mu se htio miješati u 
posao ali je cijelo vrijeme pratio disciplinu kao takvu, te pozorno prati sve rezultate natjecatelja i 
postignuća u disciplini sa čijim je razvojem upoznat.  
 
Bojan Lipovac predlaže Odboru da izbornik i dalje ostane g. Damir Samardžić. 
 
G. Boško Milivojević na to kaže da se ne možemo ponašati neozbiljno i djetinjasto, da nismo u vrtiću te 
da svako mora preuzeti odgovornost za svoje odluke uključujući i ostavku. Također predlaže g. Zdravka 
Petrovića za izbornika zbog njegovih rezultata kao sportaša, čovjeka koji je dugo godina na 
rukovodećim mjestima u HKS-u, njegovog iskustva na međunarodnim događajima i velikim turnirima, 
te kao dosad najuspješnijeg izbornika. 
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Nakon rečenog, članovi odbora (g. Marin Samardžić, g. Milan Palčić, g. Antonio Posavac, g. Gordan 
Šebalj) uz glasnu potporu gđe. Zrinke Bilen i g. Bojana Lipovca izrazili su želju da se za izbornika ponovo 
kandidira g. Samardžić.  
 
G. Boško Milivojević ih je uputio da se isti ne može kandidirati jer je podnio ostavku, te upravo zbog 
toga  nema pravo na kandidaturu niti na izbor. Također, g. Samardžić  je svojom ostavkom isprovocirao 
ovu cijelu situaciju i probleme kako u reprezentaciji, tako i unutar discipline općenito.  
 
G. Marin Samardžić također je mišljena da g. Zdravko Petrović nije dovoljno kompetentan da vodi 
reprezentaciju. 
 
G. Gordan Šebalj je napomenuo kako ne smijemo komplicirat stvari i predložio je da g. Boško 
Milivojević bude izbornik, odnosno da preuzme reprezentaciju do kraja sezone barem kao v.d. 
 
G. Boško Milivojević nije se složio sa tim, te navodi kako bi trebalo naći bolje i trajnije rješenje, obzirom 
da je već previše zaduženja prebačeno na njega. 
 
Nakon kraćeg dodatnog izlaganja o toj temi g. Zdravko Petrović i g Josip Trogrlić napustili su sjednicu. 
 
G. Milivojević je skrenu pažnju prisutnima na neprimjereno ponašanje, te kako će posljedice sad snositi 
reprezentacija. 
 
 
AD_4 
 
G. Branko Kovačić iznosi prijedlog koji Odbor jednoglasno usvaja, a odnosi se na Državno prvenstvo za 
mlade konje i udaljenosti staza prema kategorijama konja: 
  

- Konji 7 god starosti staza od 90km; 
- Konji 6 god starosti staza od 80km; 
- Konji 5 god starosti staza od 60km. 

 
G. Bojan Lipovac je predložio na razmatranje mogućnost održavanja državnog prvenstva zajedno sa  FEI 
utrkom, što je Odbor primio na znanje. 
 
Sjednica završava u 18:25 
 

Sastavio: Antonio Posavac 

 


